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INTERPELACJA

W sprawie pomocy w uryskaniu licencji przez AZs Częstochowa

Zwracamy się z uprzejmq prośbq o podjęcie dziątąń pomocowych
majqcych na celu uzyskanie przez AZS Częstochowa licencji ną starty
w PlusLidze w sezonie 2012/2013.

Z informacji jakie do nąS docierajq klub potrzebuje pilnie środków

finansowych, które poa,volq ną opłacenie licencji uprawniajqcej do gry
na najwyzszym szczeblu rozgrywek pitki siatkowej.

Wcześniejsze działanią miąstą doprowadziły do przekazania środków
z tytułu promocji miasta poprzez Sport _ nąwet w większej lauocie niz planowano
ze względu na zdobycie Challenge Cup _ co byto zgodne tąkze Z nąSzym
wnioskiem. ,

Z pewnościq tąkze dobrq wiądomościq jest wstępne porozumienie
pomiędzy klubem i miąstem w sprawie występów na nowej hali sportowej.

(Jważamy, ze Częstochową wobec powyższej sytuacji mogłaby wzorem
innych miąst pomóc klubowi obejmujqc pakiet akcji o wartości niezbędnej do
optacenia licencji, Takie rozłviqzanie umozliwitoby uzyskanie licencji, ą miąstu
w późniejszym olcresie odsprzedać akcje potencjalnemu Sponsorowi lub innym
zainteresowanym. Pomoc zątem miałaby chąrąkter lcredytowąnia klubu, nie
bezzwrotnej dotacji.
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,/ Pamiętajmy, że kiltm sezonów wcześniej miąsto Częstochowa przekazujqcspecjalnq ftanszę pieniędzy dtą CKM Wtólcrliąrz Częstochowa pomogłouratowąć zuzel na ekstrąligowym poziomie.
Prosimy o pozytywne ustosunkowąnie się do naszej propozycji.
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